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Dierenasielen  -  Adopties

Elk jaar worden heel wat dieren tijdelijk opgevangen in asielen. Deze dierenasielen geven 
onderdak en de nodige zorgen aan dieren die verloren, achtergelaten, verwaarloosd, in 
beslag genomen of verbeurdverklaard zijn. Dierenasielen spelen dus een onmiskenbare 
rol in het dierenwelzijn in Vlaanderen.

1. Hoeveel dieren werden er in 2021 opgevangen? Graag een opsplitsing per maand in 
honden, katten en andere diersoorten.

2. Hoeveel opgevangen dieren vonden in 2021 een nieuwe thuis via adoptie? Graag een 
opsplitsing per maand in honden, katten en andere diersoorten.

3. Hoeveel dieren werden in 2021 geëuthanaseerd in Vlaamse dierenasielen? Graag een 
opsplitsing per maand in honden, katten en andere diersoorten. Wat waren de 
voornaamste redenen voor euthanasie?

4. Naast de adopties van katten en honden: welke andere diersoorten worden het 
meest geadopteerd? Graag een ‘top 5’ van de meest geadopteerde diersoorten in 
2021.

5. Welke evolutie stelt de minister vast met betrekking tot het aantal opgevangen 
dieren en het aantal adopties uit dierenasielen? In hoeverre heeft de coronacrisis een 
impact gehad op deze cijfers? Heeft de minister daarover analyses en conclusies?

6. Plant de minister nog extra initiatieven in de toekomst?
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De bevraging van de dierenasielen voor de statistische gegevens van 2021 is nog niet 
afgerond. Ik kan de gevraagde gegevens bijgevolg nog niet verstrekken.


